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R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/819630 

comunarebricea@yahoo.com 
   

 

Nr. 3901 din 30.05.2014 

 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 30 mai 2014, ora 1200 

 
 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

si 2 delegati satesti din 13 si, respectiv, 2 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rebricea. 

Şedinţa se declară legal constituită. Un mandat de consilier local este vacant, ca urmare a demisiei 

domnului consilier, Zaharia Petru. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerica, primarul comunei Rebricea şi 

domnul Zaharia Petrea, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care ulterior îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, NANTU COSTEL 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 214 din 23.05.2014 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 30 

mai 2014, ora 1200, cu următoarea ordine de zi: 

 1. Proiect de hotarare privind aprobarea „Planului pentru asigurarea cu 

resurse umane, materiale si financiare pentru gestionarea situatiilor de urgenta” – 

comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2014. 

 2. Proiect de hotarare privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din 

comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, 

pentru luna aprilie 2014. 

  4. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de execuţie al bugetului local 

al comunei Rebricea, pentru anul financiar 2013. 

 5. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă, pentru 

perioada iunie - august 2014. 

6. Interpelari si raspunsuri. 
 

Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
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In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local, un 

mandat de consilier local este vacant, ca urmare a demisiei domnului consilier, Zaharia Petru), 

ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind aprobarea 

„Planului pentru asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare pentru gestionarea 

situatiilor de urgenta” – comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2014. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea „Planului pentru 

asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare pentru gestionarea situatiilor de 

urgenta” – comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2014. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea „Planului 

pentru asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare pentru gestionarea situatiilor de 

urgenta” – comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2014. 

 

 DISCUTII: 

 Domnul primar explica situatia din teren actuala referitoare la problema situatiilor de 

urgenta, mai exact cea a inudatiilor. Precizeaza ca la pod la Pandeleanu si la Bolati sunt probleme 

grave, sunt zone inundate si deja a fost declarat codul galben. Domnul primar face remarci la 

situatia concreta si explica faptul ca se foloseste buldo-excavatorul la santuri si ca stam destul de 

rau la capitolul evacuare si la cazurile de interventie pentru a muta populatia. Satul Ratesu-Cuzei 

este considerat zona de risc, iar in astfel de situatii apelam la institutii ca I.S.U., Prefetura, pentru a 

gasi sprijinul necesar, iar rolul D-vs, a consilierilor este de prevenire si monitorizare; trebuie sa ne 

tineti la curent cu evenimentele de acest gen. 

 Domnul primar intreaba domnii consilieri daca se stie ceva de aparitia unui semnal puternic 

pentru telefoane, indiferent de retea. 

 Domnul consilier, Mihaila explica faptul ca societatea Orange ar fi cumparat un pamant in 

zona si intreaba daca s-a cerut de la primarie vreun aviz in acest sens. 

 Domnul consilier, Scantee spune ca la Pandeleanu, s-a inundat din cauza noastra, fiindca 

podul este deplasat, se aduna mizeria si trece apa pe deasupra, iar la Rates, tubul podului este 

acoperit de salcie, nu este curatat si apa nu are loc sa treaca si de aceea se inunda. 

 Domnul viceprimar spune ca podul trebuie casetat. 

 Domnul primar propune domnilor consilieri sa se cumpere doua castete pentru pod si astfel 

sa se rezolve problema. 

 Domnul Morariu explica faptul ca la cantitatile de precipitatii cazute, debitul era foarte mare 

si era iminenta o astfel de problema. 

 Domnul Nantu aduce la cunostinta ca s-au inundat fantanile si oamenii trebuie ajutati cu o 

pompa. 

 Domnul primar spune ca si la Bolati s-a inundat la Misu. 

 Domnul Mihaila spune ca si la Tatomiresti, oamenii se confrunta cu astfel de probleme. 

Toata apa din din timpul ploii ajungea la Lacatusu si toata piatra a fost dusa la vale, iar la 

Craciunesti este aceeasi problema, a inundatiilor. Trebuie facute santuri, macar cate se pot face anul 

acesta. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea „Planului pentru asigurarea cu resurse umane, materiale si financiare pentru 

gestionarea situatiilor de urgenta” – comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2014. 
 

  Supunem la vot: 
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              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 consilieri, care alcatuiesc consiliul local, un 

mandat de consilier local este vacant), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi 

personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Nicu Doru, preşedintele comisiei de specialitate pentru 

munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si turism, pentru 

a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea 

numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 

 DISCUTII: 

 Domnul primar explica faptul ca, in anii anteriori, din motive financiare, s-a stabilit in 

consiliul local sa renuntam la angajarea asistentilor personali si la convingerea acestora sa accepte 

indemnizatia lunara. 

 In ultimul timp, solicitarile sunt mai multe si presante pentru angajarea asistentilor personali 

si intre timp, conform legii, 75% din acesti bani vin de la stat si 25% de la noi, de la bugetul local. 

Intre timp, vom face demersurile necesare, in acest sens. Domnul primar mentioneaza ca am fost 

dati in judecata si ca vom incerca sa rezolvam aceasta problema, iar incet, incet, vom da drumul la 

cazurile mai grave si apoi sa le rezolvam pe toate 29. 

 Domnul consilier Asandei intreaba daca se pot depune cereri in acest sens, pentru angajari. 

 Domnul Nicu Doru explica faptul ca prin angajarea acestor persoane, ajutam un numar de 

20 – 30 de familii. Sunt persoane care au anumite afectiuni, cu care circula fara probleme, dar care 

sunt considerate pericol social si care chiar au nevoie de un insotitor personal. 

 Doamna Marian Maricica spune ca sunt persoane care iau aceasta indemnizatie lunara 

pentru insotitori, dar care nu se ingrijesc de persoanele respective, cum este cazul doamnei Perju 

Dorina, unde se iau banii si nu se ingrijeste persoana. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local si un mandat de 

consilier local este vacant), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna aprilie 2014. 
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- Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea decontarii navetei 

cadrelor didactice, pentru luna aprilie 2014. 

  - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret 

si sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna aprilie 2014. 
 

 DISCUTII: 

 Domnul Mihaila spune ca la doamna Popa Iulia este calculata gresit naveta, iar domnul 

Morariu zice ca este pentru luna aprilie si nu este gresita. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, pentru luna aprilie 2014. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

Cu majoritate (10 voturi „pentru” si 2 voturi „impotriva” – dl. Nicu Doru si dl. Scantee 

Fanica si un mandat de consilier local este vacant), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerica, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind 

aprobarea contului de execuţie al bugetului local al comunei Rebricea, pentru anul financiar 

2013. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar, Sarcu Geanina - Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al 

bugetului local al comunei Rebricea, pentru anul financiar 2013. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de 

execuţie al bugetului local al comunei Rebricea, pentru anul financiar 2013. 

 

 DISCUTII: 

 Domnul viceprimar intreaba de unde reiese suma de 395.000 lei, prezentata in expunere. 

 Domnul primar explica faptul ca raman multi bani neincasati, la finele anului, de la 

nedezbaterea mostenirilor si ca noi, ca autoritate deliberativa putem scuti anumite cazuri, fiindca si 

neeliberarea unei adeverinte pe motiv ca nu s-au achitat impozitele la primarie, este o ingradire 

ilegala. 
 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind  

aprobarea contului de execuţie al bugetului local al comunei Rebricea, pentru anul 

financiar 2013. 
 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
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In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local si un mandat de 

consilier local este vacant), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerica, pentru a prezenta proiectul de hotarare privind alegerea preşedintelui de 

şedinţă, pentru perioada iunie - august 2014. 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local si un mandat de 

consilier local este vacant), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

DISCUTII: 
Domnul Nantu Costel il intreaba pe domnul primar in ce stadiu este proiectul “Extindere 

retea electrica la Ratesu-Cuzei”. 

 

 Dau cuvântul Domnului Primar, pentru a face unele precizari: 

1. vreau sa va aduc la cunostinta, atat D-vs, cat si celorlalti domni consilieri, ca mai avem 

cateva zile si semnam contractul, in vederea finantarii. 

 

  Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local si un mandat de 

consilier local este vacant), se aprobă. 

 

Domnul primar, Radu Valerica convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rebricea, pentru data de 30 iunie 2014, ora 1300, ce va avea loc la sediul 

administrativ al Primăriei comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 1. Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentanţilor Consiliului local 

Rebricea, în Consiliul de Administraţie al Şcolii Gimnaziale nr. 1 Draxeni. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice, 

pentru luna mai 2014. 

3. Interpelari si raspunsuri. 

 
 

  Va multumim! 

 

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                   SECRETAR,  

                 

               Consilier, Nantu Costel                                                     Sârcu Geanina – Elena  


